
  

Jaarverslag over 2022 

 

Jaarverslag Wijkraad Jantjeszeepolder over 2022  
Net als vorig jaar kunnen we vandaag weer fysiek bij elkaar zijn. Begin 2022 hebben we nog een 
online bijeenkomst gehad, maar gelukkig voelt nu alles “bijna” weer als vanouds.    
 
Bestuur 
Vorig jaar zijn tijdens de jaarvergadering Jacob Haakma, Jacqueline Holwerda en Christina Pafforaad 
afgetreden als bestuursleden. Jan Houweling is er toen bij gekomen. Mirjam Nederhoed is ons in de 
loop van het jaar ook komen versterken! De verdeling is nu als volgt: Wiebe de Haan is 
penningmeester, Sjoukje Visser verzorgt de mail en Facebook, Jantine Mul, Jan Houweling en 
Mirjam Nederhoed zijn algemene leden en ik ben op het moment nog secretaris en voorzitter.  
 
Waar zijn we als bestuur mee bezig geweest het afgelopen jaar:  

• organiseren en faciliteren van de kerstbomeninzameling 

• het organiseren van de Himmeldei (Landelijke Opschoondag), 

• het organiseren van de garage-verkoop  

• organiseren van de Buitenspeeldag (helaas met flinke regen),  

• aanvragen en ontvangen van subsidie voor bike-park 

• we hebben drie Nieuwsbrieven uitgegeven 

• we zijn betrokken geweest bij het overleg over de warmte-transitie gemeente Noardeast 
Fryslân.  

 
Onze kernwoorden blijven: schoon, veilig en sociaal. Meldingen over bijv. de slechte staat van 
stoepen of paden in het park, overhangende bomen/struiken of mensen die te hard rijden in de 
straat  hoeven niet meer bij ons gedaan te worden, maar kunnen rechtstreeks bij de gemeente 
neergelegd worden. Mocht u het toch prettig vinden om het ons te melden: prima uiteraard. Stuur 
een mail naar wijkraadjantjeszeepolder@gmail.com.  
 
Contact met de gemeente: 
Het afgelopen jaar is er weinig contact geweest met de gemeente. Die keren dat we contact hadden 
kwamen regelmatig dezelfde punten terug: te hoge snelheid van auto’s (in de meeste gevallen door 
de eigen bewoners), teveel auto’s oftewel te weinig parkeerplaatsen (ook door de eigen bewoners). 
Hier kan de gemeente weinig aan doen. Maatregelen die ergens anders wél kunnen, kunnen in 
bepaalde straten niet omdat de situatie nét wat anders is. Daarnaast was onze “vaste” dorpen- en 
wijkencoördinator Wietske de Vries was langere tijd afwezig.   
  
Nieuwsbrief 
De rol van de Nieuwsbrief blijft onveranderd: middels deze brieven willen we iedereen zo veel 
mogelijk op de hoogte houden van allerhande lopende zaken en activiteiten.  De Nieuwsbrief stellen 
we als bestuur gezamenlijk op. Heeft u punten die u belangrijk vindt om te melden, laat het ons 
weten!  
 
Website/Facebook 

• Heeft u onze vernieuwde website (www.jantjeszeepolder.nl) al eens bekeken?  

• Voor alle actuele nieuwtjes en activiteiten volg ons op Facebook!  
 
Ook nu willen wij als bestuur, alle bewoners van de Jantjeszeepolder van harte uitnodigen om aan 
de komende activiteiten deel te nemen. Samen maken en houden we onze wijk schoon, veilig en 
sociaal.  

Maart 2023, Dorien Hamstra (secretaris) 
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